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Sammanfattning  

En medborgare föreslår att det anläggs en frisbeegolfbana i 

Rågsveds naturreservat eller på annan lämplig plats i söderort.  

 

Det finns redan idag en frisbeegolfbana på Högdalstoppen som inte 

används i så stor utsträckning. Banan är i stort behov av renovering.  

 

Stadsdelsförvaltningen strävar efter att området där banan finns ska 

omvandlas till parkmark. Förvaltningen skulle i så fall kunna 

underhålla platsen och utveckla området så fler kan använda banan.  

Bakgrund 

Frisbeegolf eller Discgolf som det också kallas kommer 

ursprungligen från USA, där den växte fram under sjuttiotalet. 

Discgolf är en sport inom Svenska Frisbeesport Förbundet (SFF) 

som ingår i Riksidrottsförbundet (RF). Den första svenska banan 

anlades 1976. Det finns idag över 15 banor i Stockholmsregionen.  

 

Ärendet 

2005 anlades en discgolfbana på Högdalstoppen. Området upplevs 

idag som vildvuxet och övergivet. Det finns ingen information på 

platsen och anläggningen är delvis vandaliserad.  
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Förvaltningens synpunkter och förslag 

Då det redan idag finns en plats angiven för frisbeegolf i stadsdelen 

föreslår stadsdelsförvaltningen att man iordningsställer den innan 

man anlägger nya banor.  

 

Banan är idag på icke planlagd mark. Det betyder att det i dag inte 

finns medel att underhålla ytan. I området pågår för närvarande en 

planförändring. Omvandlas området till parkmark får 

stadsdelsförvaltningen mandat att sköta platsen och kan då även 

söka medel för att rusta upp banan.   

Bilagor 

1. Medborgarförslag - Frisbeegolf i Rågsveds naturreservat eller 

annat skogsområde i söderort 

 

 

 


